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Resolution 

For a Worldwide Resistance to Global Fascism
Stop the Central Bank Takeover

Add your name

This call by Helga Zepp-LaRouche was issued as a resolution by the Schiller 
Institute, on November 19. 

SI--Seventy-five years after the end of World War II, the world is threatened
with a new fascist dictatorship. It comes, this time, in the form of an attempt by
the  City  of  London,  Wall  Street,  and  various  leading  central  banks  to
consolidate total control over all  financial  investments for the benefit  of the
super-rich at the expense of the middle-classes and the poor worldwide. The
“ecological transition” they peddle signifies a destructive financial takeover of
economies, with the “green” color being but the banner of their purpose to
loot. 

They  call  it  the  “Great  Reset.”  Under  the  pretext  of  rebuilding  the  world
economy  after  the  COVID-19  pandemic,  the  top  private  bankers  and
billionaires intend to implement a  “regime change,”  whereby monetary and
fiscal policy is no longer to be decided by elected governments, but by the
private central banks and leading financial players directly. In this final phase
of the decades-long neo-Malthusian policy in favor of speculators, they would
consolidate ultimate control  over all  investments and channel them entirely
into  “green  technologies,”  thus  cutting  off  all  investment  in  the  productive
sectors of high-tech energy, industry, agriculture and infrastructure. 

If this scheme, promoted by the World Economic Forum with a series of “Great
Reset”  conferences,  succeeds,  it  will  mean  the  end  of  the  industrialized
nations of the so-called advanced sector, and the death of literally millions,
and  then  billions,  of  people  in  the  developing  countries.  There  is  a  direct
relationship between the productivity of an economy, including the energy-flux
density of its productive processes, and the number of human beings that it
can  sustain.  If  the  entire  world  economy  is  “decarbonized,”  in  what
Schellnhuber  and  his  associates  already  years  ago  called  the  “Great
Transformation of the World Economy,” including the exit from nuclear energy
and research, then the number of people who can be sustained will scarcely
be more than one billion. What about the other seven billion? This approach, if
not reversed, can only lead to chaos and a new world war. 

An integral part of the “Great Reset” is the plan to introduce cryptocurrencies
and the digitalization of currencies. This shift would allow the total surveillance
of  all  personal  data  in  any  field  of  economic  activity,  completing  what  is
already ongoing with the surveillance by the NSA and GCHQ. 

If society continues to operate for the benefit of a privileged financial elite, this
digitalization of currencies will be used to devalue the accumulated unpayable
debt  through write-downs  and  inflation,  such  as  happened  in  Germany  in
1923.  The  people  and  the  productive  economy  itself  will  be  looted.  The
digitalization  of  currencies  can  only  find  useful  applications  if  society  is
oriented toward the benefit of the common good. 

The present effort to establish total control over monetary and fiscal policy, by
giving control to the central banks in the framework of the “Great Reset” and
imposing a Green New Deal, is based on the same fascist principles as the
policy of Hitler’s President of the Reichsbank, Hjalmar Schacht, and must be
absolutely rejected. 

We demand: 

•  A global  Glass-Steagall  banking  separation,  to  end  all  support  for  the
speculative,  investment  bank sector  and  the shutting down of  the shadow
economy; 

• The re-establishment of sovereignty over national currencies; 

•  The creation of a national bank in every country, and the return of credit
creation to sovereign governments; 

•  The creation of a new credit system in the tradition of the original intention
of Franklin Delano Roosevelt’s Bretton Woods System and of the Non-Aligned
Countries in the 1976 Colombo Conference. The primary aim is to increase
the living standards of every human being on the planet as the precondition
for peace,  and to overcome all  current  challenges, such as the pandemic,
world famine and poverty. 

•  A massive increase in productivity by moving to new economic platforms
based on the commercial use of thermonuclear fusion power and international
cooperation in space research and travel. 

The fundamental opposition determining our future and that of the generations
to come is between a mass surveillance society under the rule of green fascist
finance, and a world of detente, entente and cooperation among all peoples
and nations, in the way all humanists have posed the challenge and continue
to demand today. We are committed to fighting for it. 

This text is being circulated internationally, and people are called upon to sign
it. In 1945, all those who had just lived through fascism and world war said
clearly: “Never again!” We are now at the hour of decision: Have we learned
anything from history, or are we more immoral than our forefathers? 

Appel à une résistance contre le fascisme universel
Arrêter la prise de pouvoir par les banques centrales

Signer l'Appel

Appel  d’Helga  Zepp-LaRouche,  présidente  de  l’Institut  Schiller  19
novembre 2020 

Soixante-quinze ans apràs la fin de la Seconde Guerre mondiale, le
monde est  menacé  par  une  nouvelle  dictature  fasciste.  Elle  prend

Videos / Vidéos

International Investigative Commission
on Truth in Elections
November 28, 2020

L’ éclairage de Jacques Cheminade 
22 novembre 2020

President Trump on the Election Thieves:
'They got caught!'
November 27, 2020

Will the Digital Theft of the U.S. Election
Spark a Worldwide Resistance

to Global Fascism
November 21, 2020

Chang’e 5 sera la premiàre sonde
à ramener des échantillons lunaires

depuis 1976
24 novembre 2020

BRICS summit: Xi calls for
intl cooperation in fighting COVID-19

November 17, 2020

________________________________

Feature / Document de fond 

The Deeper Grounds for Philosophical
Doubts Respecting the Existence of

‘Joe Biden’

Initiatives / Interventions

December 12-13, 2020
Coming Online Conference

 

Prochaine Visio-conférence
de l'Institut Schiller,

les 12 et 13 décembre 2020

Débat

 

Video-Interview with Hussein Askary:
Can Iraq Be a Center of Development

Rather than Conflict?,
November 12, 2020

Petition: All Nations Must Unite To Stop
the Pandemic, Economic Depression

and the Danger of War

Create 50 Million American Jobs To
Rebuild the World

Pétition de l’Institut Schiller pour
la mise en place d’une infrastructure

sanitaire mondiale

Coronavirus Petition: For
Global Health Infrastructure

Helga Zepp-LaRouche: Time for Lyndon
LaRouche’s Four Laws Globally

Appel urgent aux présidents Donald
Trump, Xi Jinping et Vladimir Poutine,
ainsi qu’au Premier ministre Narendra

Modi et aux dirigeants d’autres pays qui
voudraient s’y joindre
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cette fois la forme d’une tentative des principales banques centrales,
la City de Londres et Wall Street, d’imposer un contrôle total sur tous
les investissements financiers au profit des super-riches, aux dépens
des classes moyennes et des pauvres du monde entier. La « transition
écologique » qu’ils colportent signifie une prise de contrôle financier
destructrice  des  économies,  la  couleur  «  verte  »  n’étant  que  la
banniàre cachant leur objectif de pillage. 

Ils  l’appellent  la  «  Grande  réinitialisation  ».  Sous  prétexte  de
reconstruire  l’économie mondiale  apràs la pandémie de COVID-19,
les grands banquiers privés et les milliardaires entendent mettre en
œuvre  un  «  changement  de régime »,  au sein  duquel  la  politique
monétaire et fiscale ne sera plus décidée par les gouvernements élus,
mais directement par les banques centrales privées et les principaux
acteurs  financiers.  Dans  cette  phase  finale  de  la  politique  néo-
malthusienne  menée  depuis  des  décennies  en  faveur  des
spéculateurs,  ceux-ci  auraient  le  contrôle  ultime  de  tous  les
investissements,  pour  les  canaliser  entiàrement  vers  les  «
technologies  vertes  »,  coupant  ainsi  tout  investissement  dans  les
secteurs productifs de l’énergie, de l’industrie, de l’agriculture et des
infrastructures de haute technologie. 

Si  ce  plan,  promu par  le  Forum économique mondial  de Davos à
travers  une  série  de  conférences  Great  Reset,  est  adopté,  cela
signifiera la fin des nations industrialisées du secteur dit avancé et la
mort littéralement de millions, puis de milliards de personnes dans les
pays en développement, car il existe une corrélation directe entre la
productivité  d’une  économie,  la  densité  du  flux  énergétique  utilisé
dans  ses  processus  de  production  et  le  nombre  d’êtres  humains
qu’elle  peut  accueillir.  Si  l’ensemble  de  l’économie  mondiale  est  «
décarbonée », dans ce que Joachim Schellnhuber et ses associés ont
appelé, il  y a plusieurs années déjà, la « grande transformation de
l’économie mondiale », incluant la sortie de l’énergie nucléaire et de la
recherche associée, alors le nombre d’individus pouvant être pris en
charge  ne  dépassera  guàre  le  milliard.  Qu’adviendra-t-il  des  sept
autres milliards ? Cette approche, si elle n’est pas inversée, ne peut
que conduire au chaos et à une nouvelle guerre mondiale. 

Le projet  d’introduction des cryptomonnaies et  de numérisation des
monnaies fait partie intégrante de ce  Grand Reset. Cela permettrait
la  surveillance  totale  de  toutes  les  données  personnelles  dans
n’importe  quel  domaine  d’activité  économique,  complétant  ainsi  la
surveillance physique déjà pratiquée par la NSA et le GCHQ. Si la
direction de la société reste orientée vers le profit d’une élite financiàre
privilégiée,  le  Grand  Reset sera  utilisé  pour  dévaluer  la  dette
impayée accumulée, via des amortissements et l’inflation, comme cela
s’est produit en Allemagne en 1923. Le peuple autant que l’économie
productive seront ainsi pillés. La numérisation des monnaies ne peut
trouver  d’applications  utiles  que  si  la  société  est  vouée  au  bien
commun. 

Cet effort  pour établir un contrôle total sur la politique monétaire et
fiscale,  en  le  confiant  aux  banques  centrales  dans  le  cadre  du
Grand  Reset et  en  imposant  un  New Deal vert,  est  basé  sur  les
mêmes  principes  fascistes  que  la  politique  du  président  de  la
Reichsbank d’Hitler, Hjalmar Schacht, et doit être absolument rejeté. 

Nous exigeons : 

•  une séparation bancaire globale, fondée sur le Glass-Steagall Act,
la  fin  de  tout  soutien  au  secteur  spéculatif  des  banques
d’investissement et la fermeture de l’économie souterraine ; 

• le rétablissement de la souveraineté sur les monnaies nationales ;

•  la  création  d’une  banque  nationale  dans  chaque  pays,  en
réattribuant la création de crédit aux gouvernements souverains; 

•  la  mise en œuvre d’un nouveau systàme de crédit,  s’inspirant  de
l’intention initiale du systàme de Bretton Woods de Franklin Roosevelt
et de celle du Mouvement des pays non-alignés lors de la Conférence
de Colombo, en 1976. L’objectif principal est d’élever le niveau de vie
de chaque être humain sur la planàte comme condition préalable à la
paix, et de surmonter tous les défis actuels, tels que la pandémie, la
famine mondiale et la pauvreté. 

•  une  augmentation  massive  de  la  productivité,  en  passant
rapidement  à  de  nouvelles  plateformes  économiques,  basées  sur
l’utilisation commerciale de l’énergie de fusion thermonucléaire et sur
la coopération internationale dans le domaine de la recherche et des
voyages spatiaux. 

L’opposition  fondamentale  qui  détermine  notre  avenir  et  celui  des
générations  à  venir,  se  situe  entre  une  société  de  surveillance  de
masse sous le ràgne de la finance fasciste verte,  et  un monde de
détente, d’entente et de coopération entre tous les peuples et nations,
à la maniàre dont tous les humanistes ont  posé et  posent ce défi.
Nous sommes déterminés à nous battre pour cela. 

Ce texte est diffusé au niveau international et nous vous appelons à le
signer. En 1945, ceux qui venaient de vivre le fascisme et la guerre
mondiale avaient proclamé : « Plus jamais ça ! » L’heure est venue de
décider : avons-nous appris quelque chose de l’histoire, ou sommes-
nous devenus plus immoraux que nos ancêtres ? 

By Lyndon H. LaRouche,
September 28, 1987

La Chine toutes voiles dehors
vers 2049

________________________
Focus / Actualités

25 novembre 2020
America’s Food for Peace, and Famine in 
Africa
Cusa’s ‘Coincidence of Opposites’ And the 
American Presidency 
EIRNS—The world awaits the impending 
verdict as to whether the United States will 
survive the present crisis surrounding the 
American Presidency. Though that crisis 
occurs in the guise of the November 2020 
elections, that is that is but its form. Its 
substance is : Does the elected President, or 
an unelected shadow government, , speak on 
behalf of, and implement policy for the United 
States ?
 [To continue...]

25 novembre 2020
Le Prince Charles derriàre la deuxiàme 
guerre du Haut-Karabakh ? 
S&P--Tous les écologistes l’adorent. Le Prince 
Charles, héritier du trône britannique, n’est-il 
pas le champion toutes catégories de la 
révolution verte, le pourfendeur des gaz à effet
de serre, l’éternel défenseur de la petite fleur 
des champs et des océans menacés par le 
plastique ?  [suite...]

November 24, 2020
Putin at G20 Summit: The World Is Facing a
Systemic Economic Crisis… Not Known 
Since the Great Depression 
SI--In remarks delivered yesterday to the 
summit of G20 heads of state, Russian 
President Vladimir Putin used his opening 
words to paint a stark and sobering picture of 
the crisis facing mankind. “The scope of 
problems humanity has faced in 2020 is truly 
unprecedented.  [To continue...]

November 19, 2020
UN OKs $100 Million in Emergency Food 
for Six Nations; Beasley Asserts Famine Is 
‘Bigger Killer’ Than Virus 
SI--The United Nations on Nov. 17 announced 
that it will provide $100 million in emergency 
aid for food and related relief to six countries. It
will come out of the UN Central Emergency 
Response Fund.The largest amount, $30 
million, will go to Yemen. The remaining funds 
will cover food aid to parts of Nigeria, Burkina 
Faso, the Democratic Republic of Congo, 
South Sudan, and Afghanistan.  [To 
continue...]

18 novembre 2020
Hold-up 
S&P—Éditorial publié dans Nouvelle Solidarité
n°8/2020 — Le documentaire présenté par 
Pierre Barnérias soulàve un débat sur des 
questions fondamentales. La levée de 
boucliers qu’il a suscitée dans les médias, son 
blocage sur YouTube et Dailymotion et la 
mobilisation par LREM d’« experts » comme 
Rudy Reichstadt sont autant d’hommages du 
vice à la vertu..  [suite...]

28 novembre 2020
L’Asie et les BRICS incarnent l’alternative 
au « Great Reset » 
S&P—Il y a une alternative au « Great 
Reset » – cette dictature monétaire 
malthusienne, présentée comme un New 
Deal vert, que l’oligarchie financiàre 
transatlantique entend imposer au monde via 
les banques centrales à coups de 
cryptomonnaies.  [suite...]
____________________________________

Pour vous désinscire,
il vous suffit de cliquer ici : {LINKS}

ou d'envoyer un message à:
ecrivez@comiterepubliquecanada.ca 

N'oubliez pas de préciser l'adresse courriel à
laquelle vous avez reçu:

Newsletter / La lettre webmestre

Appel international au Président
des Etats-Unis pour réhabiliter

Lyndon H. LaRouche

International Petition:
Exonerate LaRouche

Lyndon LaRouche
(1922-2019)

Sa vie, un talent sagement dépensé 

OBITUARY
Lyndon H. LaRouche

(1922–2019)

PUBLICATIONS

EIR Daily Alert Service 

EIR now has a
Daily Alert Service!

Delivered to your email
7 days a week.
  20 issues $50.

  130 issues $300.
  260 issues $600.

Abonnez-vous en ligne
au journal

Nouvelle Solidarité

Subscribe Online to
Executive Intelligence Review

Procurez-vous sans tarder
les dossiers de

l'Institut Schiller:

 

Les Nouvelles Routes de la soie,
Pont terrestre mondial

Pour en finir avec la géopolitique

* 

"The New Silk Road Becomes
the World Landbridge

Vol II

* 

EXTENDING THE NEW SILK ROAD
TO WEST ASIA AND AFRICA 
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